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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
8. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. augusztus 1-én, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

 Varga Zoltán alpolgármester

2 fő képviselő:  Kovács Ágnes,  Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Érdeklődő:     Nyilas Kálmánné

Napirend:

1. Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi
Önkormányzati Társulás módosított és egységes szerkezetbe foglalt Társulási megállapodás
megtárgyalása és elfogadása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

2. Szociális célú tüzifa támogatásra pályázat benyújtása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

3. Pályázatokkal kapcsolatos pótmunkák
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

- Boltív Bau Kft.  – kiviteli terv számlája
- II. világháborús emlékmű költségvetése
- Óvodai konyha többletköltségei

a) burkolás
b) villanyszerelés
c) gépészet

- Orvosi pályázat tartaléklistára helyezése

4. Egyebek

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat: 49/2019.(VIII.1.) –  59/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt.

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
8. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. augusztus 1-én, Nógrádon
                        megtartott rendkívüli üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
                         Piroska János alpolgármester

 Varga Zoltán alpolgármester

2 fő képviselő: Kovács Ágnes, Zverkó Pál

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Érdeklődő:    Nyilas Kálmánné

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestereket, a jegyzőt, a megjelent képviselőket és az
érdeklődő állampolgárt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt
megnyitotta. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést elsősorban az Észak-Kelet Pest és Nógrád
Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás módosított és
egységes szerkezetbe foglalt Társulási megállapodás megtárgyalása és elfogadása, a szociális célú tűzifa
pályázat benyújtása, valamint más pályázatokkal kapcsolatos pótmunkák miatt kellett összehívni. A
polgármester ezután javaslatot tett a napirendi pontok megtárgyalására.
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Kovács Ágnes képviselő és Piroska János
alpolgármester személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.

Napirend:

1. Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi
Önkormányzati Társulás módosított és egységes szerkezetbe foglalt Társulási megállapodás
megtárgyalása és elfogadása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Lényegében arról szól ez az egységes szerkezetbe foglalás, hogy a Társulás székhelye átkerült Gödöllőről
Vácra, mivel már nem Gémesi úr az elnök, hanem Fördős Attila Vác város polgármestere.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt a napirenddel kapcsolatban, a testület egyhangúlag, 5 igennel, 0
ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:
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49/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő
tartalommal elfogadja az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás társulási
megállapodását.
A testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

2. Szociális célú tűzifa támogatásra pályázat benyújtása
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A mai nap a beadási határideje a szociális célú tűzifa támogatás pályázatnak. 112 m3 tüzelőanyag
megvásárlására szeretnénk pályázni. 142.240 Ft önerőt + szállítási költséget kell ehhez biztosítani.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban az
alábbi határozatot hozta:

50/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatási igényt kíván
benyújtani a Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L.
törvény (a továbbiakban: költségvetési törvény) 3.melléklet I.9. pont szerinti „A
települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő
támogatása” jogcím szerinti szociális tűzifa vásárlására.
Az önkormányzat 112 m3 keménylombos tűzifa megvásárlására pályázik.
A szükséges önrészt a 142.240 Ft-ot és szállítási költséget a 2019. évi költségvetés
települési támogatásra tervezett összegéből biztosítja az önkormányzat, és egyben
kijelenti, hogy a szociális tűzifában vagy szénben részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen.
Felkéri továbbá a jegyzőt, hogy a szociális tüzelőanyaggal kapcsolatos rendelettervezet
elkészítéséről gondoskodjon, és terjessze a testület elé a legközelebbi ülésen.
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, és arról a
testületnek számoljon be.

Határidő: 2019. augusztus 1.
Felelős: polgármester és jegyző
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3. Pályázatokkal kapcsolatos pótmunkák

Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

- Boltív Bau Kft. kiviteli terv számlája

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A Boltív-Bau Kft. megküldte a kiviteli terveket a Civil szervezetek háza és a Művelődési ház
beruházásához. A pályázatban előkészítési költségek voltak, azok csak az engedélyes tervek elkészítésére
nyújtottak lehetőséget. Tehát az engedélyes terveket a pályázati pénzből fizettük ki, a kiviteli tervek már
nem szerepeltek a pályázati lehetőségben. Ezt így saját erőnkből kell kifizetni, mert szükség volt ezekre a
tervekre.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

51/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a Boltív-Bau
Kft. részére kifizetésre kerüljön a benyújtott pályázathoz kapcsolódóan a Civil
szervezetek háza és Művelődési ház munkálatainak elvégzéséhez szükséges kiviteli
tervek elkészítésének költsége 800.000 Ft + Áfa összegben.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a kifizetésről a tartalékkeret terhére gondoskodjon
és az átcsoportosításra tegyen javaslatot.

Határidő: legközelebbi átcsoportosítás, de legkésőbb 2020. 02.28.
Felelős: polgármester

- II. világháborús emlékmű költségvetése

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az előző testületi ülésen arról volt szó, hogy ne a falra legyenek felszerelve az emléktáblák, hanem egy
terméskőre kerüljenek. Én terméskőre kértem be árajánlatot. A fiatalember annyiban módosította az
árajánlatát, hogy kb. 10%-os áremelkedés várható az építőanyag áraknál, mert sajnos hétről-hétre
emelkednek az árak. A MAZSIHISZ anyagiakban nem támogatja az elképzeléseinket.

Ezután a polgármester felolvassa a MAZSIHISZ-szal történő levelezést.

A testület tagjai úgy foglaltak állást, mindenképpen támogatják, hogy a holokauszt áldozatoknak is
emléktábla legyen állítva , függetlenül a MAZSIHISZ negatív hozzáállásától.

Piroska János alpolgármester:
Az anyagiakat illetően a költségvetésünk jelenlegi helyzete és a tartalékalap meglévő összege biztosan nem
fogja fedezni sem ezt, sem egyéb kiadásokat sem. Nekünk nem lesz más megoldásunk, mint hitelhez
folyamodni, amihez egy előkalkulációval kiszámítható, hogy milyen nagyságrendű legyen és hogyan
tudjuk ezt mi, és az utánunk jövő testület visszafizetni.
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Szórágy Gyuláné polgármester:
Én javasolnám, hogy a szükséges összeget a tartalékalapból biztosítsuk és többletbevételekre kell szert
tenni erre a feladatra. Ha ez nem sikerül, csak akkor gondoljunk hitel felvételére.

Piroska János alpolgármester:
Mekkora összeg jönne össze, ha mindenki lemondana egy havi tiszteletdíjról?

Szórágy Gyuláné polgármester:
162.222 Ft a hat tiszteletdíj összege. Akik nincsenek ma itt az ülésen, azokat megkérdezem telefonon, hogy
egyetértenek-e ezzel a javaslattal.

Telefonon minden képviselő támogatta az 1 hónapról történő tiszteletdíj lemondást.

Nyilas Kálmánné érdeklődő állampolgár:
Én magánemberként 30.000 Ft-tal szeretnék hozzájárulni az emlékhely kialakításához.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Köszönjük szépen!

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Hitelfelvétel nem jó megoldás, mert azt vagy engedélyeztetni kell és ez hosszú idő, vagy év végéig vissza
kell fizetni.  Próbálhatnánk esetleg adományokat gyűjteni, aki tudja, támogassa ezt a kezdeményezést, ezt
közhírré lehetne tenni.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Javaslom, hogy az emléktáblán szerepeljen az alábbi szöveg: Állíttatta Nógrád Község Önkormányzata és
lakossága.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadja a javaslatokat, támogatja
az emléktáblák elhelyezését és az alábbi határozatot hozta:

52/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Tomek Dávid tervei alapján
emlékművet szeretne létesíteni, amelyen két emléktábla kerül elhelyezésre a II.
világháború, valamint a Holocauszt áldozatainak emlékére. A megvalósítás várható
költsége 2.680.000 Ft. Ennek fedezete részben képviselői tiszteletdíj lemondás,
adományozók által történő befizetés, a hiányzó összeg esetében a tartalékkeret.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon és az
átcsoportosításra tegyen javaslatot.

Határidő: 2019. október 31. legközelebbi átcsoportosítás, de legkésőbb 2020. 02.28.
Felelős: polgármester

A tiszteletdíj lemondásával kapcsolatban egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az
alábbi határozat született:

53/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a képviselők
által lemondott képviselői tiszteletdíjak (járulékkal növelt összegben) a II. világháborús
emlémű kialakítására kerüljenek felhasználásra:

Kovács Ágnes 1 havi 27.037 Ft
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Kelemen Gyuláné 1 havi 27.037 Ft
Piroska János 1 havi 27.037 Ft
Varga Zoltán 1 havi 27.037 Ft
Villányi Péterné 1 havi 27.037 Ft
Zverkó Pál 1 havi 27.037 Ft
Összesen: 4 havi                   162.222 Ft

Képviselő-testületi tiszteletdíj lemondás összesen:   6 havi:     162.222 Ft
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, a
felhasználásról számoljon be és az átcsoportosításra tegyen javaslatot.

Határidő:.azonnal és 2020. február 28.
Felelős: polgármester

- Óvodai konyha többletköltségei
a) burkolás
b) villanyszerelés
c) gépészet

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
János, te több alkalommal is részt vettél az óvodai bejárásokon, ezért megkérlek, hogy tájékoztasd a
képviselőtársakat.

Piroska János alpolgármester:
Az óvoda vezetője megrendelte a gépeket, eszközöket, amelyekre szükségük van. Ezeknek beüzemeléséhez
fontos, hogy az áramellátás, a víz, -szennyvíz elvezetés megfelelően működjön. A vízvezeték rendszert
több évtizede építették ki, ami azóta javítva nem volt. Az új felállás egy teljesen új gerincvezeték kiépítését
és egy új lekötési rendszert igényel. A szakember kétféle megoldást javasolt: vagy rozsdamentes
csővezetékre, vagy 5 rétegű műanyag csőre lehetne kicserélni a jelenlegi vezetékrendszert. A helyszíni
bejárás során elmondta, hogy mely géphez, milyen beállások szükségesek.

Az alpolgármester ezután részletesen ismertette a képviselőkkel a szakember javaslatait, a rendszer
kiépítésének szabályait. Elmondta, hogy ez sajnos nagyon drága beruházás lesz, komoly munkálatokat kell
elvégezni, de fontos megcsinálni, mert a vízvezeték rendszer már nagyon régi, és ha meghibásodik, akkor
mindent lehet elölről kezdeni.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A konyhai gépekre van pályázati pénz, az előkészítő munkákat viszont nem tudjuk abból fedezni, ami
majdnem annyi lesz, mint a gépek ára.

Zverkó Pál képviselő:
Én úgy gondolom, hogy ennek túlnyomó részét hitelből lehet csak megoldani.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A hitelfelvételhez engedélyt kell kérni a kormánytól, meg kell indokolni, hogy mire kérjük. Mire
megkapnánk a hitelt, már késő lenne, mert ezeket a munkákat most kell elvégezni. Rövid lejáratú hitel
lehet esetleg megoldás és a következő testületnek tudomásul kell venni, hogy ezt miért hagyta hátra a
jelenlegi képviselő-testület, mert a rövid lejáratú hitelt év végén vissza kell fizetni.

Zverkó Pál képviselő:
Ennek a testületnek kutya kötelessége, hogy a maradék pénzét erre áldozza. Oda kell adnunk a maradék
tiszteletdíjunkat.  Ez  az  én  véleményem,  erre  a  célra  lemondani  ami  még  van,  hogy  ne  érhessen  vád
bennünket.
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Piroska János alpolgármester:
Minél előbb be kell kérni az árajánlatot. Mindenféleképpen el kell végezni a munkát.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

54/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az óvoda konyha pályázatának
megvalósítása miatt felmerült villanyszerelési, burkolatszerelési és gépészeti munkák
elvégzését kb. 4.000.000 Ft összegben engedélyezi. A megvalósítás pénzügyi fedezete
részben a tartalékkeret, részben óvodai belső pénzügyi megtakarításból adódó keret,
tiszteletdíj lemondás és szükség esetén rövid lejáratú hitelfelvétel.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon és az
átcsoportosításra tegyen javaslatot.

Határidő: 2019. szeptember 30. legközelebbi átcsoportosítás, de legkésőbb 2020. 02.28.
Felelős: polgármester

- Orvosi pályázat tartaléklistára helyezése

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az orvosi pályázatunkat tartaléklistára tették. Ez azt jelenti, hogy megfelelt a pályáztunk, de nincs
rendelkezésre álló forrás.

A testület sajnálattal vette ezt tudomásul, de bízik abban, hogy hamarosan pozitív elbírálásban részesül a
beadott pályázat.

4. Egyebek

- Dalnoki György rendezési terv módosítási kérelme

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Elöljáróban szeretnék néhány dolgot elmondani. A mi rendezési tervünk saját elképzeléseket is tartalmaz,
és központi szabályzatokat is. Az építésügyi és településképi szabályokat és eljárásokat felül kell vizsgálni.
A Kormányhivatal először 2017-ben küldött levelet a tervek felülvizsgálatára. Később kimutatták, hogy
lényegében minden település rendezési terve hiányos. Ezután azt a tájékoztatást kaptuk hogy - mivel a
felülvizsgálat több millió forint is lehet – teremtenek erre központi forrást. Először központilag, majd
megyei szinten végül a helyi önkormányzatok szintjén kellett volna elvégezni a felülvizsgálatot, de ez
csúszott, így 2018. év végéig kaptunk haladékot erre. Év végén kiderült, hogy még a megyei elképzelések
sem valósultak meg, ennek időpontját és így a helyi felülvizsgálat időpontját is kitolták egy évvel.
Dalnoki úr kezdeményezett egy rendezési terv módosítást, de mi mindig azt gondoltuk, hogy majd úgyis
felül kell vizsgálni nemsokára a HÉSZT. Akkor majd összegyűjtjük az elképzeléseket a módosításra
vonatkozóan és együtt ez lefolytatásra kerül. Mivel ismét elhalasztották ezen időpontokat, szorgalmazta
Dalnoki úr, hogy vegyük az ügyét soron kívül és a testület adjon lehetőséget ennek módosítására. A
költségeket ő vállalja. Van neki egy birtokközpontja és egy birtoktestje. Ott még építkezést nem folytatott
és vissza akarja csinálni azt, amit korábban kialakított, hogy sima általános mezőgazdasági terület legyen.
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Az önkormányzatnak ilyen ügyben is főépítészt kell alkalmazni. Ez kb. 50.000 Ft költséget jelent. Mivel a
rendezési terv módosítást csak önkormányzat kezdeményezhet, így ezt nekünk kell megrendelni de ő
vállalja ennek a költségnek a megtérítését is. Ezen felül egy szervezet bonyolítaná le a megvalósítást, ami
500.000 Ft + Áfá-ba kerülne, ezt szintén átvállalják a kérelmezők.

Piroska János alpolgármester:
Miért kell nekünk ehhez rendezési tervet módosítani?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Azért, mert most birtoktestként és birtokközpontként szerepel.

Piroska János alpolgármester:
A rendezési tervünk a külterületekre is kötelezettségeket ró ránk?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Igen.

Varga Zoltán alpolgármester:
Ez most végleges a részéről, vagy egy idő után újra ilyen kéréssel áll elő? Lehet nekünk ebből hátrányunk?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Nem, nekünk ebből semmilyen hátrányunk nem származik.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

55/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete hozzájárul Nógrád Község
Településrendezési eszközei módosítási eljárásának megindításához, az alábbi
táblázatban szereplő témában.

Kérelmező/megnevezés Hrsz. Rövid leírás
Dalnoki György és
tulajdonostársai

0158/1, 0175/13, 0175/14,
0175/15

Az érintett
ingatlanok esetében a
birtoktest  és  a
birtokközpont
minősítésének
megszüntetése.

A módosítással kapcsolatos költségeket a kérelmezők kötelesek viselni, erről
nyilatkoztak.
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a fenti ügyben a mellékelten csatolt
szerződést írja alá. Továbbá az üggyel kapcsolatban Kenyeres István főépítésszel
kössön szerződést és az elkészült anyagot terjessze a döntésre a testület elé.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester
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- Beiskolázási támogatás

Szórágy Gyuláné polgármester:
A beiskolázási támogatással javaslom idén is segíteni a szülőket a tavalyi évi feltételekkel.

Árpásné Schlenk Judit jegyző ismerteti a testülettel az előző évben meghozott határozat tartalmát a
támogatás igénybevételének feltételeiről.

A  testület  egyhangúlag,  5  igennel,  0  ellenszavazattal  és  0  tartózkodással,  elfogadta  a  beiskolázási
támogatásra tett javaslatot és a következő határozatot hozta:

56/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

A képviselő-testület az önkormányzat szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló
1/2015.(II.25.) rendelete 14.§. (8) bekezdésében foglaltak szerint az óvodás és iskolás
szülők tanévkezdési költségeire való tekintettel az alábbi feltételekkel az alábbi összegű
rendkívüli települési támogatást nyújtja.
A., A nógrádi lakcímmel rendelkező és életvitelszerűen itt is élő az Angyalvár Óvodába
2019. szeptember 15-ig beiratott és rendszeresen óvodába járó gyermek szülőjét
gyermekenként 5.000 Ft összegű támogatásban részesíti. A támogatás kifizetésére 2019.
szeptember 30-ig az óvodában kerül sor.
B., A Hesz Mihály Általános Iskolába járó, nógrádi lakcímmel rendelkező és
életvitelszerűen itt is élő általános iskolások szüleit tanulónként 10.000 Ft-os összegű
támogatásban részesíti. A támogatás kifizetésére az iskolában kerül sor az évnyitót
követően, de legkésőbb szeptember 30-ig.
C., A nógrádi lakcímmel rendelkező és életvitelszerűen Nógrád településen élő nappali
rendszerben középiskolai tanulmányokat folytató gyermekek szüleit, illetve nagykorú
tanulókat személyenként 15.000 Ft összegű
támogatásban részesíti.

A támogatást a szülő vagy nagykorú tanuló az önkormányzat pénztárában veheti át
iskolalátogatási igazolás bemutatásával egyidejűleg, és nyilatkozat aláírásával.
A támogatás a hivatal pénztárában szeptember 9-től 27-ig terjedő időszakban keddenként
8 és 17 óra között, csütörtökönként 8 és 16 óra között vehető át.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester

- Tókotrással kapcsolatos költségvetés.

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A kiküldött költségvetés a két évvel ezelőtt megállapított árakat tartalmazza. Tehát nem vettek figyelembe
semmilyen árváltozást. Annyi kedvezményt tudnak adni, hogy lehetőséget adnak két részletben történő
fizetésre.

Kovács Ágnes képviselő:
Mikor kezdődhet a munka?
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Szórágy Gyuláné polgármester:
Augusztus második felében lesz alkalmas a terep a munkavégzésre. 10.000.000 Ft-ot terveztünk erre idén a
költségvetésben. Ha ezt most kifizetjük, akkor márciusra 8.000.000 Ft maradna.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Én javasolnám, hogy ismételten hívjuk el Óvári urat, hogy szakmai szemmel nézve nem találna-e más
megoldást abból az összegből, amennyit most erre rá tudunk szánni. Milyen munka férne bele a
rendelkezésre álló keretbe? Mert nem lehet olyan döntést hozni, hogy a következő testület rövid időn belül
10.000.000 Ft körüli összeget fizessen ki. Választás jön, megfontolt döntést kell hozni.

Piroska János alpolgármester:
Ezt jó ötletnek tartom, de megoldás lenne az is, hogy egyelőre a tóval kapcsolatos munkákat hagynánk és
abból a pénzből, ami erre lett tervezve megvalósítanánk az óvodai munkálatokat.

A testület hosszasan tárgyalta az önkormányzat pénzügyi lehetőségeit mind az óvodára, mint a tóval
kapcsolatos munkákra vonatkozóan.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Tehát akkor kezdeményezek egy egyeztetést Óvári úrral, az időponttal kapcsolatban mindenkit értesíteni
fogok.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

57/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a tó kotrásának ügyében javasolja
a pénzügyi lehetőségek áttekintését, a Gödöllői Vízgazdálkodási Társulat illetékesének
meghívását az ügy tisztázásának érdekében.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: legközelebbi ülés
Felelős: polgármester

A napirend tárgyalása után Nyilas Kálmánné érdeklődő állampolgár távozik az ülésről.

- Fűtési szerződés módosítása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A fűtési szerződésekkel kapcsolatban van egy peres ügyünk folyamatban. Az ítélet még nem emelkedett
jogerőre. A bíróság az ítéletben teljesen helyt adott nekünk. Az ítélet szerint 2019. 03. 27-től – a beadvány
beérkezésétől – a fűtési költség 52 %-át kell megfizetni.  A szolgáltató nem volt hajlandó megegyezni az
önkormányzattal. Az alperes nem reagált semmit a beadványunkra. Véleményem szerint egy olyan
határozatot kellene hoznia a testületnek, amelyben megajánlanánk az egész fűtési idényre az összeget.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az ügyvéd javaslatára a szolgáltató által kiállított teljes összegű számlákat folyamatosan visszaküldtük,
hogy módosítsa azokat a testületi döntésnek megfelelően. Ez nem történt meg, így 2016. decemberben
fizettünk utoljára a fűtésért.
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Piroska János alpolgármester:
Tehát, ha jól értelmezem, 2016. decemberétől-2019-ig bezárólag a számláinak 52 %-át fizetnénk ki, de
valószínűleg a szolgáltató a 100 %-ra fog igényt tartani.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Tavaly nyáron volt egy olyan döntésünk, - amit át is vett – ahol ajánlottunk neki 60 %-ot. Tehát így 8 % a
különbség.

Piroska János alpolgármester:
Ezt a határozatot elfogadta?

Szórágy Gyuláné polgármester:
A határozatot átvette ugyan, de nem módosította a számlákat.

Piroska János alpolgármester:
Én továbbra is fenntartom azt az álláspontomat, hogy amikor életbe lépett az óvodában a megtakarítás
kimutathatósága, egy fillérrel se fizessünk többet, mint azt, amit akkor megállapítottunk. Pereljen be ő
minket és bizonyítsa be annak jogosságát, hogy a megtakarításon felüli rész megilleti-e őt. Nekünk a
megtakarítás volt a célunk, nem követtünk el azzal jogszabálysértést, hogy nem a 100 %-ot fizettük.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Sajnos ott a jogi buktató, - amit eddig nem tudtunk, de az ügyvéd felhívta rá a figyelmünket, - hogy csak
attól a dátumtól lehet az 52%-ot fizetni, amikortól él a beadványunk. Három fűtési idénynél viszont nem
vehető figyelembe ez. A kérdés még az, hogy felülírjuk-e a tavaly hozott határozatot, amelyben 40-60%-ot
határoztunk meg?

A testület tagjai hosszasan mérlegelték a lehetőségeket, végül egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és
0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

58/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a fűtési szolgáltatást biztosító
Ferkel Bau Kft. részére a 2018/2019-es fűtési idényben a 48%-kal csökkentett díjat
állapítja meg, azaz bruttó 1.819.727.Ft-ot.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érdekeltet tájékoztassa, hívja fel a
figyelmét a fenti összegű számla benyújtására. A számla benyújtását követően pedig
gondoskodjon az összeg kifizetéséről.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

- Avar és kerti hulladék égetés

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A doktor úrnak volt egy kezdeményezése a tiltással kapcsolatban. Erre vonatkozóan lehetőség van a
rendelet hatályon kívül helyezésére. Ebben az esetben tilos lesz az égetés belterületen.

Piroska János alpolgármester:
Ne helyezzük hatályon kívül. Majd az utánunk jövő testület újratárgyalja ezt az ügyet.

A felvetést több képviselő támogatta.
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A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

59/2019.(VIII.1.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzati választásokig
nem kíván foglalkozni az avar-és kerti hulladék nyílttéri égetését szabályozó
7/2012(IV.24.) önkormányzati rendelet módosításával.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről értesítse a módosítást indítványozó
háziorvost.

Határidő: 2019. augusztus 31.
Felelős: polgármester

Napirend utáni hozzászólások:

Kovács Ágnes képviselő:
A buszfordulóval kapcsolatban nincs előrelépés?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Elküldtem a dokumentumainkat a MÁV ellenőrzési csoportjához, innen várom most a visszajelzést.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív részvételt
és az ülést berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                          polgármester         jegyző

Kovács Ágnes                                 Piroska János
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő


